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SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2010–08–17

Protokoll styrelsemöte S18 2010–08–17

Närvaro: Sofia Mattsson Ordförande
Fredrik Andersson Skattmästare
Carl Cristian Arlock Källarmästare
Anders Eriksson Cafémästare
Mazdak Farzone Sexmästare
Fredrik Karlsson Programmästare
Philip Ridderheim Överphös

fr.o.m. §9 ??

§1 OFMÖ Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet öppnat, 17.33.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tilläggen §16.1 ??, §16.2 ??
och §16.3 ??.

§5 Föregående
mötesprotokoll

Protokoll S17 bordlades till nästa styrelsemöte.

§6 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen ser ut som följer:

# Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
18 Sofia Policydokument S10 2009 S18 2010
4 Carl Cristian Arlock Skyltning till iDét S17 S19

Sofia kunde meddela att hon har haft sommarlov och inte haft
tid att arbeta med policydokumenten. Styrelsemötet beslöt att
bordlägga Sofias punkt till S22

§7 Utskottsrapporter Fredrik A rapporterade att halvårsbokslutet börjar bli färdigt.

Fredrik K rapporterade att sjungböcker har beställts samt att han
har gett artisterna tillåtelse att köpa in tygmärken till nollningen.

Anders rapporterade att Pucko har inhandlats till cafémästeriets
sortiment. Carl Cristian tillade att pucko är grymt gott att blanda
med rom.

Carl Cristian rapporterade att han har arbetat av saker som stått
med på fixarlistan. Även det nya ljud- och ljussytemet verkar nu
vara på plats. En ny projektor har även det inhandlats som nu-
mera är permanent uppskruvad, men en gallerbur återstår att
fixa. Han har även påbörjat uppdateringen av nyckelkvittenser-
na. Han har även varit i kontakt med Akademiska Hus och för-
stått att det finns någon som heter El(d)ron. Även, mer passande
bilder, tagits till källarmästeriets bidrag till README.
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Mazdak rapporterade han har planerat friskt och glatt inför noll-
ningen. Som en del av detta har planeringen av Utedischot fun-
nits. Han har även varit på sommarshiphte och konstruerat en
kickass bild till README. Han har även skissat på idéer för hur
affischer ska locka fler till mästeriet.

Sofia rapporterade att nollorna kommer nästa vecka och att det
bland dem finns en person som är extremt allergisk mot det mesta.

Philip rapporterade att nollningen närmar sig och att det arbetas
på. Phöskickoffen sker på fredag denna vecka.

§8 Ekonomisk status Fredrik A föredrog om sektionens ekonomiska status vid halvå-
ret. Fredrik A berättade även lite om shiphtet och styrelsemed-
lemmarna som deltog kan behöva skjuta till mer pengar än de
tidigare sagda 200 kr per teknolog.

§9 Sektionssafari Sofia meddelade att även detta år kommer sektionssafarit att bli
av och genom denna punkt ville hon ha reda på vilka dagar som
kan tänkas vara intressanta att lägga detta på. Styrelsemötet be-
slöt att måndagen den 30 augusti klockan 17 och framåt är en
lämplig tid. Till styrelsemöte S19 ska varje mästare ha kommit
fram till en lek som kan vara lämplig för respektive station samt
hur poänguppdelningen skulle göras. Fredrik A informerade om
att 100,00 kr per mästeri kan vara en lämplig budget.

§10 Val och entledigande
av funktionär

Styrelsen beslöt

att entlediga Robin Ljungström som Funktionär inom cafémästi-
et.

att entlediga Niklas Bolmdahl som Vice Cafémästare.

att entlediga Mårten Bengtsson som Vice Programmästare.

att välja Robin Ljungström till Vice Cafémästare.

att välja Marcus Malmberg till Märkvärdig.

att välja Niklas Bolmdahl till Funktionär inom cafémästeriet.

att välja Erik Mossberg till Trädgårdsmästare.

§11 Svinnet i
Bordershopen

Anders informerade om att svinnet i Bordershopen är ett faktum
och vill genom styrelsemötet se en förbättring hos de som har
access till Bordershopen. Styrelsemötet beslöt

att lappar och övervakningskamera ska sättas upp i ett led att
minska svinnet.

att accessen till Bordershopen under nollningen enbart kom-
mer ges till Styrelsen, Cafémästeriet samt Sexmästeriet.

§12 Attesteringsrätt för
Utedischoansvarig

Utedischoansvarige vill ha attesteringsrätt. Styrelsemötet beslöt
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att ge Utedischoansvarige attesteringsrätt.

§13 Styrelseuppdrag
under nollningen

Sofia informerade om att styrelsen i år igen är uppdragsphös för
märkesmålningen men att hon själv inte har möjlighet att dra i
uppdraget. Styrelsemötet beslöt att Anders och Carl Cristian är
ansvariga för detta nolleuppdrag.

§14 Tid för styrelsemöten Styrelsemötet beslöt följande tider för när styrelsemöten ska hål-
las under nollningen:

Läsvecka: Datum: Veckodag: Starttid:
0 2010-08-26 Torsdag 16:01
1 2010-08-32 Tisdag 12:05
2 2010-09-08 Onsdag 12:05
3 2010-09-17 Fredag 12:05

Från och med läsvecka fyra återgår tiden för styrelsemöten till
ordinarie tider.

§15 Sektionsmöten Styrelsemötet beslöt att preliminära tider för HTM1 och HTM2
är onsdagen den 29 september respektive tisdagen den 16 no-
vember.

§16 Kod till lilla
kassaskåpet

Styrelsemötet beslöt att koden till kassaskåpet byts tillfälligt un-
der nollningen samt att den efter nollningen kommer att bytas
återigen.

§16.1 Representation Styrelsemötet beslöt att styrelsen som representation ska få gå
på nollegasquen 2010 där sektionen betalar biljetten exklusive
alkohol.

§16.2 Uthyrning av iDét Mazdak informerade om att det borde finnas priser för vad det
kostar att hyra iDét och dess inventarier. Fredrik A påpekade
att en sådan lista redan fanns, men att den bör uppdateras för
att stämma överrens med alkoholpolicyn. Styrelsemötet beslöt
därför att Carl Cristian och Mazdak ska uppdatera denna lista
och att det ska rapporteras på S22

§17 Styrelserummet -
Städschema

Sofia informerade om att styrelsen har fått ett städschema för sty-
relserummet.

§18 Meddelanden Carl Cristian meddelade att projektorn kommer att få en bur in-
om kort. Projektorn får användas fritt då den nu är permanent
uppskruvad.

Mazdak meddelade att Edekvata har sponsrat oss med en gaffel-
truck som numera finns belägen i Sexförrådet. Anders påpekade
att den kanske bör placeras på en lämpligare plats då även café-
mästeriet kan behöva använda den.

Carl Cristian meddelade att en microvågsugn bör införskaffas då
Canberra inte längre finns kvar.
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Fredrik K meddelade att DunkaDunka 2.0 saknar några specifika
delar, vilka är på väg.

Fredrik A meddelade att nya sektionsdatorer är på väg samt att
Mushroom är uppe och kör, men att man inte får stänga av den.

§19 Övrigt Styrelsemötet beslöt att ålägga Anders i egenskap av Källarmäs-
teriet att inhandla en microvågsugn som ersätter Canberra med
lämpliga mått. Styrelsemötet beslöt även att Sofia ska prata med
Mats Cedervall huruvida huset kan tänka sig att stå för denna
utgift.

§20 OFMA Ordförande förklarade mötet avslutat klockan 19.53.

Vid protokollet

Anders Eriksson
Cafémästare

Justeras

Sofia Mattsson
Ordförande

4 (0)


